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JACOBSMINDEVEJ EJERLAV 
Ordinær Generalforsamling 2010 

24. marts 2010 - Referat 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1) Valg af dirigent 
2) Formandens Beretning 
3) Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 
4) Godkendelse af Kontingent 
5) Indkomne forslag til afstemning 
6) Valg af bestyrelse og Suppleanter 
7) Eventuelt 

 

Ad. 1. 

Hans Jørgen fra nr. 21 var så flink at lade sig opstille til dirigent. Han blev 
enstemmigt valgt (med klapsalve). Hans Jørgen fandt at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt.  
 
Der var 12 husstande repræsenteret (1, 2, 6, 10, 14, 16, 17, 18b, 19, 20b, 21, 21a).  

Ad 2. 

Formand Henrik (nr. 14) berettede om året der gik. Denne beretning er vedlagt 
referatet. 
 
Beretningen blev herefter godkendt. 

Ad 3. 

Jimmy Peylecke fremlagde regnskabet for år 2009. Det er tidligere blevet rundsendt 
sammen med indkaldelsen, og gengives derfor ikke her. Der var ikke de store 
bemærkninger. Regnskabet 2009 blev godkendt. 

Ad 4.  

Budgettet (rundsendt sammen med indkaldelsen) blev gennemgået. Det store punkt, 
er de mange penge, der er brugt til den hårde vinter. I regnskabet for 2009 er ingen 
af udgifterne angivet, idet alle er indløbet i 2010. Vi forventer at vinterens 
omkostninger lander i omegnen af 60.000. Josephine fra nummer 6 bemærkede, at 
det burde kunne gøres meget billigere, ved f.eks. selv at indkøbe en minitraktor. 
Bestyrelsen har valgt den lidt dyrere, men også meget sikre løsning, af forskellige 
årsager, der blev fremlagt. Især var ansvaret i forbindelse med evt. ulykke og 
trygheden for en god løsning i højsædet. 
 
Som nævnt i sidste års referat, kunne en sådan hård vinter udløse et højere 
vejbidrag. Bestyrelsen har dog fundet, at vi godt kan klare det – idet der formodentlig 
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er mange år til næste hårde vinter. Der er derfor ikke noget forslag om ændring af 
kontingent og dette vedbliver at være dkk 1.500,-.  
 
Dirigenten konstaterede at kontingentforslaget for 2009 er vedtaget. 
 

Ad 5. 

Der var ikke indgivet nogen forslag.  

Ad 6. 

Jimmy, nr. 21a meddelte sidste år, at han trak sig ved denne generalforsamling, 
samtidig er Claus og Henrik er på valg og genopstiller ikke. Der skal derfor vælges 2 
nye medlemmer, idet suppleanten Christian indgår i stedet for Jimmy. Poul fra 
nummer 17 og Peter fra nummer 19 var så rare at stille op og de blev valgt med 
klapsalver og juhu-råb. Derudover fik vi to nye suppleanter, som vi siger mange tak 
og velkommen til. 
 
Bestyrelsen består nu af: Poul (nr. 17, fuldt medlem – nu kendt som vejPoul), Peter 
(nr. 19, fuldt medlem) og Christian (nr. 1, fuldt medlem), Bodil (nr. 10 og suppleant) 
samt Julie (nr. 18b og suppleant). Bestyrelsen konstituerer sig selv inden længe. 

Ad 7. 

Der kom nogle få emner: 
1. Bente fra nummer 1 er repræsentant for Jacobsmindevej i stejlepladsens 

venner. Der er ikke sket noget i dette udvalg i 2009. 

2. Vejfest 2010: Det er Lise og Poul fra nummer 17 samt Camilla og Clauss fra 
nummer 4, der er så heldige at have vundet arrangementsrettigheden. 
Tillykke. Vi glæder os voldsomt. 

3. Vejtelt – husk at vi har et vejtelt. Nu er gavlen efter sigende blevet fundet og 
det skulle være helt igen. Reservation sker ved at henvende sig til Henrik i 
nummer 14 (henrik@the-rasmussens.dk). Skal man være sikker, skal man 
bruge e-mail: Samtale VIL blive glemt! 

4. Udlejere i sommerhuset nummer 12. Poul (#17) rejste emnet omkring de 
mange polske håndværkere, der har boet i sommerhuset #12 i løbet af 
vinteren. Der har været en situation, hvor en bilfuld af disse håndværkere har 
råbt tilråb efter Pouls kone – en ubehagelig oplevelse. Derfor er der en vis 
utryghed. Det ville Poul godt høre om andre også følte. Derudover rejste Poul 
spørgsmål om der overhovedet måtte bo så mange, som der gør – ingen 
havde noget præcist tal, men et antal imellem 5 og 10 menes at være 
observeret. Ingen vidste om det gav problemer med udlejningsregler. Udover 
røggener fra, hvad der formodes at være afbrænding af husholdningsaffald i 
brændeovn, havde ingen af de direkte omkringboende nogen dårlige 
oplevelser. Bodil fra nummer 10 syntes godt nok, at der var et lidt for kraftigt 
rend forbi vinduerne i morgentimerne, så der må have boet mange i huset. 
Vi blev enige om at det, i første omgang, ikke er foreningens opgave. Det er 
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en sag imellem dem der føler problemet og udlejer. Skulle der blive større 
problemer, kan dette ændre sig og det vil bestyrelsen i så fald tage stilling til. 

 
Vi sluttede kl. 21.00 efter et godt møde. Dette takker bestyrelse og dirigent mange 
gange for. Det er med vemod at den afgående formand og generalforsamlings-
referent hermed siger farvel og mange tak. 
 
 
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
 
 
Hans Jørgen Wulff   Henrik N. Rasmussen 
Dirigent    Referent 
 
 
 
Vedlagt:  

1) Indbetalingskort. Kontingent bedes indbetalt inden 20. april 2010 
2) Formandens beretning for 2009 


